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Jyväskylässä    10.10.2016 
 
 
 
KELJONKANKAAN KOULUYHDISTYKSEN HALLITUKSEN KOKOUS   
 

1.  KOKOUKSEN AVAUS 

Kaisa Hietala julisti kokouksen avatuksi klo 17.33. 

Kokouspaikkana Keljonkankaan koulun opettajanhuone. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. Kokouksessa olivat läsnä: 

Erja Aarnu 2A - 
Johanna Kainulainen 

2B, 4A 
  
x 

Susanna Riekkinen 
2C 

x 

Satu Kulve 2D - Matti Rautiainen 3C - Kaisa Hietala 3D x 

Hannele Laakso 4B x Elina Malinen 4B vj x Susanna Majava 4D - 

Taru Sironen 5A x Marja Maaniemi 5A vj - Ilona Lepistö 5B - 

Tuire Valtonen 5C x Päivi Moisio 6C, 3C x Tommi Tiippana 5B vj x 

Päivi Uusikylä (1B), 
5C  

- 
Kukka-Maaria Vassinen 

5B 
-   

Riikka Laakso x Tuuta Heikkinen x Marja Hänninen-Helin - 

V= vierailija  vj= varajäsen 

 

3. KOKOUKSEN ASIALISTA 

Kokouksen asialista hyväksyttiin sellaisenaan. 

 

4. EDELLISTEN KOKOUSTEN PÖYTÄKIRJOJEN VAHVISTAMINEN 

Edellisen kokouksen (127) pöytäkirja vahvistettiin.   
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5. UUDET JÄSENET 

Uudet jäsenet hyväksyttiin yhdistyksen jäseniksi ja päivitettiin jäsenrekisteriin. 

 

6. YHDISTYKSEN TOIMINTAKERTOMUS, TILIT JA TILINTARKASTAJAN 
LAUSUNTO EDELLISELTÄ VUODELTA 

Katsoimme toimintakertomuksen, taseen ja tilintarkastajien lausunnon. 
Hyväksyimme sen esitettäväksi vuosikokoukselle. Tilikauden tulos on 
ylijäämäinen 1290,45 EUR. 

 

7. TALOUSARVIO JA TOIMINTASUUNNITELMA KULUVALLE TOIMINTAKAUDELLE 

Hannele esitteli toimintasuunnitelman ja talousarvion tälle kaudelle. Esitämme 
sen vuosikokoukselle. 

 

8. MUUT ASIAT 

 Syysmarkkinat – kokemukset ja palautteet. 
 
Myyntipaikat: 

 Ulkopuolinen hattaranmyyjä maksaa tuplapaikan 
myyntipaikasta, eikä halua polkea myyntihintoja. 

 7 paikkavarausta jo tehtynä seuraavalle vuodelle. 

 Palautetta myyjiltä parkkipaikoista ja pihaan ajamisesta. 
Liikennettä oltava aamulla ohjaamassa useampi henkilö. 
Voisiko pihassa liikkumista porrastaa ensi vuonna vielä 
enemmän? Myyjien saapuminen esim. klo 9:30? 

 Kouluyhdistyksen makkarat (300 kpl=, myytiin loppuun noin 
kahdessa tunnissa. 

 Osa lattiapressuista on jo rikkinäisiä, joten olisi tarve ostaa 
uusia. Tommi tarkistaa hinnat ja koot. 

 
Pöydät:  

 Voisiko ulkopuoliset myyjät tuoda omat pöydät, koska koulun 
pöydät kaikki käytössä? 

 Ensi vuonna jokainen luokka voisi huolehtia myyntipöytänsä 
luokista (merkittävä hyvin, että osataan palauttaa oikeaan 
paikkaan). 

 
Opettajien palaute:  

 osallistava tapahtuma, opettajanhuoneessa lista kaikkien 
luokkien tuotosta.  

 Kahvilanpaikkaa voisi miettiä, ettei ruuhkauta käytävää. Voisiko 
olla salissa?  

 Perjantai-illan valmisteluissa voisi olla mukana myös koulun 
edustaja. 
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 1-luokkalaiset olivat Neulaskankaan puistossa aamulla. Toimi 
hyvin ja lapsilla mukavaa. 

 

 Koulun salivuoro. Kouluyhdistyksellä ei ole tänä lukuvuonna omaa 
salivuoroa. 

 Keljonkankaan Sanomat. Riikka & Tuuta vievät viestiä 5-luokkalaisille, 
tehdäänkö tänä vuonna Sanomia? Valinnaiskurssina sitä ei pyöri. 

 Jyväskylän Vanhempainfoorumi ja Suomen vanhempainliiton liittokokous. 
Tehdään valtakirja, että Jyväskylän Vanhempainfoorumin puheenjohtaja 
Tuula Jormakka voi edustaa yhdistystämme Vanhempainliiton 
liittokokoukessa.  
Vanhempainfoorumin jalkautumista/kutsumista hallituksen kokoukseen ei 
kannatettu. 

 Anne Heino  tulee kertomaan seuraavaan hallituksen kokoukseen 
oppilashuollosta. 

 

9. SEURAAVA KOKOUS 

Torstaina 3.11.2016 klo 17.30, Keljonkankaan koulun opettajanhuoneessa. 
 

 
 

10. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja Kaisa päätti kokouksen klo 18.06. 

 
 

 

Pj Kaisa Hietala   Siht. Susanna Riekkinen 


